
 

Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce  

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy zo 

dňa 31. 1. 2022  

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 31. 1. 2022 o 17.00 h  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

 

Program:  

  

1) Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia RŠ 

2) Oboznámenie sa s výchovno-vzdelávacími výsledkami školy v 1. polroku 

3) Správa o hospodárení školy za rok 2021 

4) Vyjadrenie sa k rozpočtu na rok 2022 

5) Aktuálne problémy a aktivity školy 

6) Pripravované udalosti v 2. polroku  

7) Diskusia 

8) Uznesenie a záver 

 

  

K bodu 1.   

Predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a riaditeľku ZŠ s MŠ Horné Obdokovce, ktorá 

bola pozvaná ako hosť, privítaný bol aj starosta obce Horné Obdokovce, ktorý prejavil záujem 

zúčastniť sa zasadnutia RŠ. Predseda skonštatoval, že je prítomných 8 z 11 členov RŠ. Neprítomní 

boli p. Eva Kováčiková, p. Kristína Buchová a p. Thomas Bartos. Predseda oboznámil prítomných 

s programom. Zapisovateľkou bola určená p. Janka Ondrušová.  

Predseda pripomenul, že na poslednom zasadnutí RŠ bolo ako jeden z bodov uznesenia 

určené, že riaditeľka školy musí zverejniť správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy za šk. rok 

2020/2021 na webovej stránke školy do 31. 12. 2021 tak, ako to stanovuje Vyhláška ministerstva 

školstva 9/2006.  Predseda skonštatoval, že to bolo splnené a správa je zverejnená na stránke 

školy. 

  

  

K bodu 2.   

Riaditeľka školy zhrnula výchovno-vzdelávacie výsledky školy za 1. polrok šk. roka 

2021/2022. Skonštatovala, že počas jesene sa niekoľko týždňov vyučovalo dištančne, či už 

v jednotlivých triedach - pri výskyte pozitívneho žiaka v kolektíve, alebo na celej škole (keď boli 

pozitívni viacerí pedagógovia a žiaci a celá škola prešla na dištančné vzdelávanie). Celkovo však 

tento polrok nebol tak zasiahnutý prechodom na domácu výučbu ako šk. rok predtým. Z pohľadu 

správania boli udelené niektoré výchovné opatrenia (triedne a riaditeľské pokarhania) ako aj 
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znížené známky zo správania u dvoch žiakov. Dôvodom boli neospravedlnené hodiny počas 

dištančného vzdelávania, kedy sa žiaci bez odôvodnenej príčiny nezapájali do vyučovania. Všetci 

žiaci školy okrem jedného žiaka prospeli. Neprospievajúci žiak bol hodnotený stupňom 

nedostatočný z viacerých predmetov. Dôvodom bola slabá domáca príprava. Predseda RŠ na konci 

tohto bodu programu pripomenul, že podrobnejšia analýza 1. polroka aj z pohľadu prospechu 

z jednotlivých predmetov ako aj celkové počty vymeškaných hodín budú súčasťou koncoročnej 

správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy. 

K bodu 3.   

Riaditeľka školy predniesla správu o hospodárení školy za rok 2021, v ktorej informovala 

RŠ o príjmoch a výdavkoch školy najskôr pri prenesených kompetenciách školy a potom pri 

originálnych kompetenciách školy. Komentár k správe o hospodárení školy za rok 2021 

s jednotlivými položkami je prílohou tejto zápisnice.  

K bodu 4.   

          Riaditeľka školy sa vyjadrila k schválenému rozpočtu školy. Zastupiteľstvo obce schválilo 

rozpočet 17. 12. 2021 a pre školu bola vyčlenená suma 173 410 €  na originálne kompetencie. 

Riaditeľka školy sa vyjadrila, že koeficient bol dodržaný a rozpočet by mal postačovať. 

Starosta obce sa v diskusii k tomuto bodu programu spýtal pani riaditeľky, ako sa vysporiada 

s rastúcimi cenami elektrickej energie a plynu, ktoré oproti vlaňajšku výrazne rastú. Pani 

riaditeľka odpovedala, že nárast je zjavný, ale snaží sa vyjednať čo najlepšie ceny u dodávateľov.  

  

K bodu 5.   

  Riaditeľka ZŠ s MŠ informovala v tomto bode o rekonštrukčných prácach a opravách, 

ktoré prebehli v budove školy. Vďaka obci sa podarilo vymeniť odpadové potrubie v kotolni a 

izolácia strechy okolo komína, kde zatekalo. Na škole sa postupne vymieňajú gumolity v triedach, 

na chodbách či schodišti a osvetlenie (lampy, vypínače). Na chodbách školy sa vybudovali 

oddychové zóny pre deti, vymenili sa klasické tabule za biele (fixkové) tabule. Bola zakúpená 

didaktická technika, konkrétne notebooky. Vonku sa natrel plot od ulice a upravil sa priestor pri 

chodníku pred školou. Riaditeľka by sa neskôr chcela zamerať na okolie školy – výsadbu zelene. 

Starosta obce v tejto súvislosti spomenul jeho zámer, uskutočniť rezbárske sympózium, na ktorom 

by sa rezbári prezentovali svojou činnosťou a využité by boli kmene z líp, ktoré boli spílené na 

obecnom cintoríne. Riaditeľka školy v tomto bode spomenula, že od januára budú dostávať 

samotesty na Covid 19 všetci žiaci ZŠ (doteraz dostávali len tí, ktorí v auguste 2021 o ne prejavili 

záujem (109 žiakov zo 146 žiakov). Podmienkou však je, aby rodičia testy aj pravidelne používali 

a ich použitie hlásili elektronicky škole, tak ako to vyžaduje odbor školstva (inak na školu nebudú 

dodávané ďalšie testy).  
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K bodu 6.   

Riaditeľka školy informovala o plánovaných aktivitách na 2. polrok. Škola bude realizovať 

lyžiarsky výcvikový kurz v termíne od 21. – 25. februára 2022 v stredisku Skalka. Riaditeľka 

dúfa, že kurz riadne prebehne, lebo pandemická situácia je zlá a neistá. Plánuje sa aj korčuliarsky 

kurz (14. – 18. 2. 2022) a plavecký kurz pre deti a tiež aj škola v prírode. Znova sa spúšťajú 

krúžky na škole, zatiaľ však len v rámci tried (bez premiešavania ročníkov). Predseda RŠ doplnil 

p. riaditeľku školy, že v jarných mesiacoch prebehne zápis do 1. ročníka ZŠ a tiež prihlasovanie 

detí do MŠ. Tento rok by mali už prebehnúť štátne testovania žiakov (Monitor), ktoré sa 

naposledy konali v roku 2019 a od vypuknutia pandémie sa neuskutočňovali. Testovanie 9 je 

naplánované na 6. apríla 2022 a Testovanie 5 na 18. 5. 2022. Predseda tiež informoval, že škola 

bola vybraná do medzinárodného testovania ICCS 2022, ktoré bude zamerané občianske 

vzdelávanie a občiansku výchovu žiakov. Toto medzinárodné testovanie prebehne v mesiacoch 

apríl – máj 2022 v 25 krajinách, na Slovensku sa uskutoční na 170 školách na vzorke 4000 žiakov 

8. ročníka. Testovanie prebehne elektronicky formou testu a vyplnením dotazníka. Rodičia budú 

informovaní. Predseda RŠ tiež informoval, že predmetové olympiády a postupové súťaže 

prebiehajú elektronickou formou (školské a okresné kolá), športové súťaže nie sú zatiaľ spustené 

vôbec. V diskusii k tomuto programu sa členka RŠ pani Konyová spýtala, ako to bude 

s prevádzkou hudobnej školy, lebo na poslednom zasadnutí sa uvažovalo o tom, že možno bude 

znova spustená. Pani riaditeľka odpovedala, že sa uvidí v marci podľa toho, či sa podarí 

zabezpečiť učiteľa hudobného odboru (zatiaľ vyjadril prísľub jeden pán z okolia).  

 

K bodu 7.             

  V diskusii sa pani Hašpicová spýtala na stravovanie v školskej jedálni, konkrétne, že 

veľkosť detských porcií je malá a deti, ktoré chodia na obed skôr, dostávajú duplu a tie, ktoré 

chodia na obed neskôr nie.  Pani riaditeľka v odpovedi povedala, že veľkosť porcií je stanovená 

normami, ktorými sa musí vedúca kuchyne a kuchárky riadiť. Tiež odpovedala, že v prípade, že je 

to možné, sa deťom dupla pridáva. Predseda RŠ spomenul, že podľa jeho skúseností sa dupla dáva 

práveže skôr ku koncu stravovania, kedy je už jasné, že strava zostane. V ďalšej diskusii 

k stravovaniu bolo tiež skonštatované, že prechod do 3. finančného pásma pomohol, strava sa 

zlepšila a je pestrejšia (p. Ivanová), čomu zrejme podľa slov riaditeľky prispela aj zmena 

dodávateľov surovín. V ďalšej otázke sa členka RŠ p. Butkajová spýtala na situáciu 

s mikulášskymi balíčkami v triedach, išlo konkrétne o žiaka 1. ročníka, ktorý v triede balíček od 

Mikuláša nedostal a bol smutný a triedna pani učiteľka mu to nevysvetlila. Pani riaditeľka 

odpovedala, že mikulášske balíčky boli ako každý rok zaobstarané z prostriedkov ZRPŠ a deti, 

ktorých rodičia príspevok na ZRPŠ neuhradili, balíčky nedostali.  

Pani učiteľka Ivanová z MŠ  sa spýtala, či je možné, aby samotesty dostávali aj deti v škôlke. Pani 

riaditeľka odpovedala, že samotesty sú určené len pre žiakov ZŠ a škola ich dostáva cez Okresný 

úrad v Nitre – odbor školstva. 
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K bodu 8.  

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 31. 1. 2022  

  

- RŠ berie na vedomie výchovno-vzdelávacie výsledky školy za 1. polrok šk. roka 2021/2022  

- RŠ berie na vedomie správu o hospodárení školy za rok 2021 

- RŠ berie na vedomie stanovisko riaditeľky ZŠ s MŠ k schválenému rozpočtu na rok 2022. 

  

  

  

  

 

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

  

  

  

  

V Horných Obdokovciach  dňa 1. 2. 2022   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 
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Prílohy: 

 

 

- Prezenčná listina 

- Komentár k správe o hospodárení za rok 2021 

 


